
Gislaved Västbo Brukshundklubb 
Protokoll styrelsemöte 2025-03-11 

Närvarande: 

Ordförande Solveig Karlsson 

Vice Ordförande Reine Lidén 

Sekreterare Tanja Parkkari 

Ledamot Christina Josefsson-Normén 

Ledamot Nanna Olsson 

Suppleant Jerker Andersson 

Kassör Karin Lindh 

Anmält förhinder: Suppleant Elisabeth Andersson 

§ 7. Mötets öppnande. 
Ordförande Solveig Karlsson hälsade alla välkomna. 

§ 8. Godkännande av dagordning. 
Dagordningen godkändes. 

§ 9. Val av två justeringsmän. 
Att justera dagens protokoll valdes Christina Josefsson – Normén
och Karin Lindh. 
  
§ 10. Föregående protokoll. 
Föregående protokoll lästes upp, är justerat och lades till handlingarna. 

§ 11. Sektorer 
Tävling 



Klubbens tävlingar 2025 
12/4 Lägre och högre spår. 
17/5 Elit spår. 
25/4 Lydnadstävling, startklass och klass 1. Kvällstävling.
4/10 Appellklass spår. 
Info ligger på hemsidan. 

- Utbildning 
Valpkurs startar i april- Alexeh Sohlén 
Allmänlydnad startar i april- Tanja Parkkari 
Specialsök startar i slutet på mars-Pia Adolfsson 
Kurserna ligger på Studiefrämjandet Samt på hemsidan. 

Ev. spårkurs( helgkurs) vid intresse – Carin Grönkvist 
Medhjälpare på kurserna – Nanna Olsson 
- Kök 
Inget nytt att rapportera. 

§ 12. Ekonomi 
Kassör Karin Lindh redovisade vår ekonomi. 

Kassör meddelar hon köpt in en ny skrivare som hon bekostat själv. 

§ 13. Övriga frågor 
Vårens medlemsmöte blir 23/4 kl.18.00 kallelse skickas ut av
sekretaren. 
Höstens medlemsmöte blir den 4/9 kl.18.00 
Vårens städdag blir den 26/4 kl.10.00- 

Zoocenter har sålt butiken och Arken Zoo kommer. Styrelsen tar kontakt
när de etablerat sig för att se om de är intresserade av sponsring till 
klubben. 

Klubbguide är uppdaterad och skickas till Brittmari. 

2 frågor vi fick med från årsmötet att lyfta här, dels gällande strålkastare
vi har liggandes här. Mötet beslutar att Reine samt Jerker kollar över hur 
man kan sätta upp dessa samt kostnad. 

Fråga 2 gäller taket på container behöver lagas, Även denna fråga kommer
Reine och Jerker kolla upp hur vi kan laga och vad det kostar. 



Karin Lindh har några övriga frågor: 
-Brittmari ansvarig för hemsidan, önskar få uppdatera vår hemsida och då
detta tar tid så önskar hon få ersättning för detta. Styrelsen beslutar att
Brittmari får uppdatera hemsida samt få ersättning. 
-Det är en rostig stege på agilityplan där det sticker upp ”pinnar”. Lätt att
skada sig eller hund. Reine tar på sig att fixa till det. 
-Viktigt att ridskolan informeras om och när det är skotträning.

Nästa möte 23/4 

Mötet avslutas 

Vid protokollet, sekreterare Tanja Parkkari 

—-----------------------------------------------------------------------------

Ordförande Solveig Karlsson 

—-----------------------------------------------------------------------------

Justerare Christina Josefsson – Normén 

—-----------------------------------------------------------------------

Justerare Karin Lindh 

—----------------------------------------------------------------------------


